
ACTA	REUNIÓ	CONSELL	GESTOR	EXTRAORDINARI	DE	SERVEIS	DEL	CASAL	DE	LA	GENT	GRAN	

DE	GIRONELLA	CELEBRADA	EL	DIA	21	DE	GENER	DE	2016	A	LES	17.00h.	

	

ASSISTENTS:		David	Font	(alcalde	de	Gironella),		Josep	Mª	Castellà	(representants	de	l’equip	de	

govern),	 Vicenç	 Sala,	 Ramon	 Vila,	 Dolors	 Canal	 (Membres	 de	 l’Associació	 Gerundella),	 Mª	

Àngels	 Riu,	 Conxita	 Corbera,	 Ramona	 Tubau,	 Mª	 Carme	 Fornells	 	 (representants	 de	 	 les	

Comissions	 de	 Treball),	 Montse	 Pont	 (Treballadora	 social)	 i	 Maria	 Paz	 (dinamitzadora	 del	

Casal).	Excusa	la	seva	assistència:	Mònica	Flores	(regidora	d’atenció	a	les	persones),	Lluis	Vall	

(representant	 de	 l’equip	 de	 govern),	 Marc	 Rojes	 (representant	 ERC),	 Alfons	 Ballús	

(representant	de	l’Associació	de	petanca	de	Viladomiu	Nou),	Josep	Gangolells	(representant	de	

l’associació	de	veïns	de	Cal	Blau),	Roser	Ribera	 (representant	de	Creu	Roja	Berguedà)	 i	Núria	

Artero(dinamitzadora	del	Casal).	

	

En	David	explica	que	es	celebra	aquest	consell	gestor	extraordinari	per	parlar	dels	serveis	que	

hi	ha	a	la	Llar	i	intentar	reformular-los.	

Es	 comença	 parlar	 del	 servei	 de	 perruqueria.	 En	 David	 pregunta	 als	 assistents	 si	 volen	
continuar	amb	el	servei	de	perruqueria.	

L’opinió	general	dels	assistents	és	que	no	volen	que	el	servei	continuï	tal	i	com	està	plantejat	
ara,	però	tampoc	no	es	planteja	cap	altre	funcionament.	

S’acorda	que	des	d’Ajuntament	 faran	una	altre	 reunió	amb	 les	perruqueres	que	ofereixen	el	
servei	i	es	donarà	un	temps	de	marge,	per	decidir	si	finalment	es	tanca.	

Seguidament	es	parla	del	servei	de	podologia.	En	David	aclara	que	el	que	va	dir	la	Núria	en	el	
darrer	 consell	 gestor	 del	 mes	 de	 desembre	 era	 correcte,	 que	 els	 usuaris	 d’aquest	 servei	
podrien	assistir-hi	un	cop	cada	tres	mesos,	amb	dos	mesos	de	carència.	

La	Mª	 Àngels	 Riu	 comenta	 com	 a	 representant	 de	 comissió	 d’activitats	 que	 ells	 no	 hi	 estan	
d’acord	i	que	proposen	que	els	podòlegs	vinguin	cada	tres	setmanes	en	comptes	de	cada	mes.	

La	Montse	Pont	comenta	que	aquest	servei	és	preventiu	i	no	un	tractament	que	s’hagi	de	fer	
periòdicament,	aquest	és	el	motiu	pel	qual	es	va	decidir	que	els	usuaris	hi	poguessin	assistir	
cada	 tres	mesos,	a	més	de	donar	 la	possibilitat	a	més	gent	que	no	estava	accedint	a	aquest	
servei.	

Els	usuaris	demanden	que	hi	hagi	un	full	 informatiu	al	plafó	explicitant	quines	hores	 ja	estan	
cobertes	i	quines	no.	



S’acorda	que	es	penjarà	al	plafó	aquest	full	 i	a	més	també	s’hi	explicarà	el	nou	funcionament	
de	podologia	en	el	que	s’ha	quedat	així:	

- Si	 un	mes	 sobren	 places,	 les	 persones	 que	 ja	 van	 utilitzar	 el	 servei	 fa	 dos	mesos	 es	
podran	apuntar	a	 la	 llista	d’espera.	 Si	una	 setmana	abans	del	dia	en	què	 s’ofereix	el	
servei	no	està	ple,	es	trucarà	a	les	persones	que	estan	en	llista	d’espera.	

- La	 llista	 del	mes	 següent	 es	 començarà	 a	 omplir	 el	 dia	 després	 en	 que	 s’hagi	 fet	 el	
servei.	

- Si	 la	 persona	 apuntada	 preveu	que	 no	 podrà	 assistir	 al	 tractament	 de	 podologia,	 ha	
d’avisar	 com	 a	 mínim	 amb	 24	 h	 d’antelació,	 sinó	 aquesta	 persona	 tindrà	 una	
penalització	d’un	mes.	Es	planteja	la	possibilitat	de	fer	un	protocol	per	aquests	casos.		

Es	provarà	aquesta	manera	de	funcionar	utilitzant	la	proposta	inicial	d’un	cop	cada	tres	mesos	
amb	dos	mesos	de	carència	i	es	s’acorda	com	a	temps	de	marge	fins	al	consell	gestor	del	mes	
de	juny	en	que	se’n	tornarà	a	parlar.	

Finalment	es	parla	sobre	el	servei	de	fisioteràpia	s’explica	que	està	 funcionant	molt	bé,	però	
s’avisa	que	hi	haurà	un	canvi	en	l’horari.	Fins	ara	es	feia	els	dimecres	de	3	a	7	de	la	tarda	i	a	
partir	d’ara	es	farà	els	dilluns	de	3	a	4	i	els	dimecres	de	3	a	4	i	de	5	a	7	de	la	tarda.	Es	comenta	
que	aquest	canvi	començarà	a	partir	del	mes	de	febrer.		

A	les	18.00	hores	finalitza	la	reunió.		

	

	


